
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer/mevrouw van Hattem, 

 

U hebt het college op 23 november 2024 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over 

Het ontbreken van een schaatsbaan in het centrum van Oss.  In deze brief beantwoorden wij 

uw vragen puntsgewijs.  

 

1. Vraag 1 Wat zijn de belangrijkste redenen dat er in Oss wederom geen schaatsbaan 

wordt gerealiseerd deze winter? 

 

Antwoord: Er heeft zich geen organiserend collectief gemeld welke binnen de 

bestaande voorwaarden van het evenementenbeleid en de beschikbare 

subsidiemiddelen, een dergelijk evenement kan organiseren. 

 

2. Vraag 2 Welke stappen heeft het college de afgelopen jaren ondernomen om een 

schaatsbaan mogelijk te maken?  

 

Antwoord: Het college heeft een meerjarige subsidie beschikbaar gesteld om een 

dergelijk evenement te kunnen laten organiseren. 

 

3. Vraag 3: Is er sprake van belemmeringen zoals financiële, organisatorische of 

beleidsmatige obstakels? Zo ja, welke zijn dit precies?  

 

Antwoord: Met het vaststellen van het evenementenbeleid in 2024 heeft u als raad 

uitgesproken dat evenementen belangrijk zijn voor Oss. Zowel vanuit economisch 

opzicht als sociaal-maatschappelijk opzicht. Indien een evenement binnen de 

Datum Ons kenmerk Behandeld door Doorkiesnummer 

9 december 2024  P. Kersten 14 0412 

Onderwerp   Aantal bijlagen 

Artikel 41 vragen van de fractie FVD schaatsbaan 

centrum Oss 

 

 -- 

    

 

 

 

E-mail gemeente@oss.nl 

www.oss.nl 

 

Postbus 5 

5340 BA  Oss 

 

Wilt u bij uw reactie de  

datum van deze brief en 

ons kenmerk vermelden? 

Fractie FVD 

T.a.v. Marjolein van Hattem 

Fractievoorzitter Forum voor Democratie 

 

 

 

 

 

 

mailto:gemeente@oss.nl
http://www.oss.nl/


Volgvel Ons kenmerk 

2  
 

voorwaarden van het evenementenbeleid en de daartoe geldende regelgeving past, 

is er geen beleidsmatige belemmering. Wij hebben geen zicht op financiële en 

organisatorische belemmeringen. 

 

4. Vraag 4: Hoe duur is het faciliteren van een schaatsbaan in het centrum van Oss in 

de periode van 13 december 2024 tot en met 5 januari 2025? En hoe duur is het 

om een kortere periode een schaatsbaan te faciliteren, van bijvoorbeeld 20 

december 2024 tot en met 5 januari 2025? Heeft het college afgelopen jaar offertes 

aangevraagd bij aanbieders om de kosten hiervoor inzichtelijk te krijgen?  

 

Antwoord: In het evenementenbeleid is vastgesteld dat wij als gemeente een 

faciliterende, stimulerende en verbindende rol hebben als het gaat om evenementen 

in Oss. Met uitzondering van de kermis, hebben wij geen organiserende rol. Wij 

hebben dus geen zicht op de kosten van het huren van een schaatsbaan. 

 

5. Vraag 5: Zijn er gesprekken gevoerd met lokale ondernemers of externe partijen 

over samenwerking of sponsoring om een schaatsbaan mogelijk te maken?  

 

Antwoord: Nee, daar is een organiserende partij verantwoordelijk voor. Zie punt 1 

 

6. Vraag 6: Veel Osse jongeren zien veel evenementen en activiteiten verdwijnen waar 

zij waarden aan hechten, zoals een ijsbaan in de stad rondom kerst. Wat zegt het 

college tegen deze jongeren die geen schaatspret kunnen beleven in de stad 

rondom kerst? Wil het college haar best doen om deze jongeren in 2025 wel te 

voorzien van een schaatsbaan in de stad rondom kerst?  

 

Antwoord: Wij zien graag dat er meer aanbod komt voor jongeren. We zijn echter 

afhankelijk van organisatoren om zich te richten op deze doelgroep. 

 

7. Vraag 7: Hoe verhoudt het ontbreken van een schaatsbaan zich tot de ambitie van 

de gemeente Oss om een aantrekkelijke stad te zijn voor haar inwoners en 

bezoekers, met een breed aanbod aan recreatieve voorzieningen? En waarom is er 

voor de komende jaren in de begroting geen geld gereserveerd voor een 

schaatsbaan tijdens de winter/ kerstperiode?  

 

Antwoord: Aangezien zich geen organiserend collectief heeft gemeld, is er in het 

licht van bovenstaande geen geld gereserveerd. 
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8. Vraag 8: De gemeente Oss heeft ‘cultuur’ hoog op de agenda staan. Is het college 

van mening dat oer- Hollandse tradities en de oer- Hollandse cultuur daarbij horen? 

Is het college het met FVD eens dat de onderstaande afbeelding hoort bij de 

Nederlandse cultuur?  

 

 

Antwoord: Een schilderij van Hendrick Avercamp (Amsterdam, januari 1585 - 

Kampen, mei 1634) behoort zeker tot de Nederlandse cultuur. De afbeelding van 

schaatsende mensen visualiseert een activiteit die veel mensen graag uitvoeren in 

de winter. 

 

9. Vraag 9: In de gemeente Maashorst wordt er wel een schaatsbaan gerealiseerd in 

het centrum van Uden, waarom slaagt deze gemeente er wel in om een 

schaatsbaan te realiseren en de gemeente Oss niet? 

 

Antwoord: De gemeente Maashorst heeft wel een organiserend collectief welke 

binnen de meerjarige subsidie een dergelijk winterevenement kan organiseren.  

 

Met vriendelijke groet,  

  

Dolf Warris  

Wethouder Stadcentrum en Evenementen 


